
Pan Włodzimierz Szypcio: „Co roku przeznaczane są środki na takie działania, jak 

odkrzaczanie, odkamienianie, czy też drogi dojazdowe do pól. Czy istnieje 

możliwość przesunięcia części tychże środków na łagodzenie skutków ASF?” 

 


